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29. Interpellation - Kapacitetsutredningen av idrottsytor 
 

Nacka kommuns invånarantal förväntas öka kraftigt de närmaste åren, och därmed också 
kraven på en utökad fritidsverksamhet. I samma takt som invånarantalet ökar de närmaste 
åren, ökar också kraven på en utökad fritidsverksamhet. Nacka ska växa till 160 000 invånare 
till år 2040 från dagens 105 000. Redan nu råder det brist på hallar och planer för fotbollen, 
tennisen, handbollen, basketen, gymnastiken, hockeyn och innebandyn.  
 
Närhetsprincipen innebär att träningen ska kunna ske nära hemmet, på rimliga tider och i 
grupper som inte är för stora. Detta är förutsättningar som nästan är lika viktiga som att 
idrottsanläggningar överhuvudtaget finns, för att barn och ungdomar ska kunna hållas kvar i 
idrottsvärlden. Om Nacka bygger stad utan att lämna kvar idrottsytor kan detta misstag inte 
korrigeras i framtiden genom att Nacka bygger idrottsytor långt från bostäder. 
 
En privatperson som är väl insatt i frågan har gjort egen kapacitetsutredning som visar precis 
detta :  
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Esa Örmä, Sverigedemokraterna 
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